
Grundejerforeningen "Vestergårdsparken" 

www.gf-vestergaardsparken.dk 
Referat fra generalforsamlingen. 
18 Februar2020 på Bankagerskolen. 
 
Formanden bød velkommen 
       
1. Dirigent. Jens Harboe blev valgt som dirigent. 
10 stemmeberettige mødt + 1 fuldmagt. 11 i alt. 
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indvarslet. 
 
2. Formandens beretning. 
 
I årets løb har bestyrelsen klippet hæk fra de 2 stier ud til Bankagervej. Repareret bom på 
stien. Hjerte starter undersøges stadig. 
 
3. Regnskab. 
Arne Thomsen gennemgik det udsendte regnskab.  
Foreningen har en formue på 82.236,23kr 
Vejkontoen har et indestående på 127.848,01kr. 
Regnskabet godkendt. 
 
4. Indkomne forslag. 
 Kun fra bestyrelsen. 
 
Forslag om vedtægtsændring på vejkontoen med hensyn til kontinent på 100kr til 250kr. Da 
der i nærmeste fremtid skal der bruges mere på vejene. Der er stadig stikveje der mangler at 
blive renoveret.   Ejendomsmæglerne kigger også på grundejerforeningerne. I det hele taget 
hvordan området ser ud. 
 
Arne Thomsen fortæller at bankerne sandsynligvis tager negative renter i nærmeste fremtid 
hvis beløbet er for højt. 
Muligheden kunne være at dele kontoerne. Eventuelt til en anden bank. 
 
10 stemte for og 1 stemmer blank  
 
Vedtægtsændringer kræver et ekstra ordinær møde hvortil der vil blive indkaldt. 
 
5. Buget fremlagt og vedtaget. 
 
6. Fastsættelse af kontinent. 
250kr til vej. 
350kr til drift. 
Fastsættelsen godkendt. 
 
 
 

http://www.gf-vestergaardsparken.dk/


7. Valg. 
Genvalg. Rene Jensen. 
Nyvalg. Henriette Pedersen. 
1. suppleant. Jens Harboe. 
2.Suppleant. Arne Thomsen. 
Revisor Supplant. Jørn Cristensen.  
 
8. Eventuelt. 
Der bliver kørt for stærkt på Lupinvej og Firkløvervej. 
I November har der været fotovogn på lupinvej.  På 2.1/2 time blev der taget 12 biler. 7 med 
klip i kortet og resten fartbøder.  
Snakker om at få chikaner op. Rene har talt en del med kommunen for at høre hvad der skal 
til. Rene og Henriette vil undersøge det nærmere. 
Bestyrelsen vil komme med forslag til næste års Generalforsamling. 
              
En grundejer har påtalt at der bliver drevet Auto værksted på Firkløvervej.  Der kommer 
mange biler der kører stærk og biler der står i tomgang.             
Samme Grundejer har biler til at stå på firkløvervej over flere dage.  
Vil gerne have at Grundejer foreningen kigger på det. 
I vores servetutter står der at der ikke må drives Erhverv Firma på matriklen.  
Bestyrelsen vil tage kontakt med denne grundejer. 
 
Nogle hække stikker ud over det tilladte. Det samme med at holde fortov rene omkring sin 
egen matrikel. 
Grundejerforeningen har påpeget over for de samme grundejer at der skal rettes op de 
sidste par år.  
Tager kontakt til hegnsyns sekretæren. For at høre hvad man kan gøre. 
 
Bestyrelsen klipper igen i år de 2 hække ud til Bankagervej fra stierne. 
 
Nabo hjælp. 
Nabo hjælp undersøges til grundejer foreningen.  Der skal invisteres i nogle skilte ellers er 
det hele på en app. 
Bestyrelsen arbejder videre. 
 
Endvidere skal grundejerne sørge for at samle "hundelorte" op efter jeres hund både på 
fortove og stier og græsarealer. Det er simpelthen for ulækkert at de ligger og flyder. 
Kommunen har gratis poser. De kan afhentes i informationen. 
 
Dirigenten Takker for ro og orden. 
 
 
                                                                  Jens Harboe 
                                                                      Dirigent 
 
 
 



 
Efter generalforsamlingen konstituerende bestyrelse sig således: 
 
Formand Martin Pedersen. Firkløvervej 27.  
martinhjerrild@gmail.com 
Sekretær Conni Nielsen. Firkløvervej 48.  
conni2010@live.dk  
Best.medlem Bent Winther Jensen. Firkløvervej 44.  
ibwj@stofanet.dk  
Best.medlem Rene Jensen. Lupinvej 58.  
renejensen1984gmail.com 
 
Best.medlem Henriette Petersen. Lupinvej 62 
HEPE@PROFIBERMAIL:DK 
Regnskabsfører. Arne Thomsen. Firkløvervej 43.  
hart@stofanet.dk   
              
 
           
           
        
 
          
 
       
   


